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BESTYRELSENS BERETNING FOR 2019: 

 

Bestyrelsen har afholdt 5 møder.  
 

2019 har været et roligt år. Vi havde et Sct. Hans arrangement med et pænt fremmøde og en 
hyggelig aften. 
 
Vinteren 2019 har indtil nu vist sig fra sin pæneste side, hvilket igen har givet foreningen 
besparelser til vinterbekæmpelse. Det aktuelle overskud vil blive overført til vejfonden, jfr. 
tidligere beslutning. 
 

I september havde vi arbejdsdag, som primært var koncentreret omkring fjernelse af ukrudt i 
sandet på begge legepladser. Der blev gået til den og efterfølgende fik vi lagt et nyt lag sand 
på. 
 

Gyngestativerne fik træbeskyttelse og borde/bænkesættene fik “den sidste olie”. Det er et 
stort ”malerarbejde” og olien er dyr. Derfor er der blevet indkøbt nye møbler til begge 
legepladser bestående af 2 bænke og et bord hvert sted. Materialet er vejrbestandigt i en 
slags gummi/plastblanding. Rengøringen klares med børste vand og sæbe. 
 
De gamle møbelsæt foræres væk efter først til mølle-princippet! 
 

På arbejdsdagen blev der udtrykt ønske om en gynge til større børn. En sådan vil blive 
indkøbt til legeplads syd. 
 

Status vedrørende Phønix er, at lokalerne p.t. anvendes til 3 stk. 6. klasser. Der sker hele 
tiden et skred i planen om at flytte klasserne tilbage til Lystrup Skole, men de sidste 
oplysninger vi har fået er at klasserne er flyttet ultimo maj 2020. 
 

Der skal efterfølgende ske en ombygning, da stedet skal være daginstitution for vuggestue 
og børnehave. Et par fra bestyrelsen vil deltage i de kommende møder omkring byggeriet.  

Bestyrelsen ser frem til årets generalforsamling og de udfordringer fremtiden må bringe med 
sig. 

 

Med venlig hilsen bestyrelsen: 

Birgith Jørgensen, Pia Odgaard, Leif Nielsen, Helle Rasmussen og Vibeke Øbom 

Bilag 
1 


